
 

 

Zápis  

ze shromáždění delegátů Klubu rodičů a přátel GCHD 

konaného 13. 4. 2023 od 16,00 v učebně fyziky v budově Gymnázia Ch. Dopplera 

Přítomni: 16 delegátů (z toho s právem hlasovat 13 delegátů – za každou třídu vždy hlasuje 
jen jeden delegát, pí Jellúšová odešla před hlasováním, pí Illnerová + pí Kalousová - hlasovaly za 

jednu třídu, pí Matějková a pí Schlöglová hlasovaly za jednu třídu) – dle prezenční listiny, dále 
přítomna pí. řed. Pauchová a p. zástupce Jahn a paní hospodářka (jen na 1. bod jednání). 

1. Informace vedení školy 

Paní ředitelka informovala o chystaném personálním obsazení pedagogického sboru, 
ale konkrétní jména nesdělila. 

Paní ředitelka informovala o fondu MHMP, ze kterého je možné žádat o příspěvek na 
sportovní akce. Pro tento rok je v plánu cyklistický kurz pro septimy a 3.C, podmínkou 

udělení žádosti o příspěvek je trvalé bydliště žáka v Praze.  

Paní ředitelka požádala zástupce KR, aby ve třídách navrhli odhlasovat, že zbylé 
peníze ze školních akcí do 300Kč/osobu je možné vyplácet dětem hotově. Pokud 
bude částka vyšší, bude zaslána zpět na účet jako je tomu dosud. Zástupci rodičů by 
měli uvědomit paní hospodářku o odhlasování návrhu ve své třídě. 

2. Zpráva o dosavadním hospodaření za rok 2022/23 

Paní předsedkyně vysvětlila, jak funguje hospodaření Klubu rodičů: plán 
hospodaření na školní rok – je na webových stránkách a schvalujeme jej vždy na 
začátku školního roku, s plánem pak hospodaří Výbor a může maximálně o 10% 
navýšit schválené položky, jinak je potřeba schválení shromážděním delegátů.  

- Peníze by měly být využívány v souladu s cíli spolku – citace ze Stanov Klubu rodičů 
a přátel Gymnázia Ch.D.: 

-  zlepšení vybavení školy, modernizace výuky, vylepšení vnitřního i vnějšího prostředí školy 
- podílí se na rozvoji mimoškolních, zahraničních a dalších aktivit studentů Gymnázia, především 

v oblasti vzdělávání a kultury 

O příspěvek si může požádat každý pedagog či student, případně i rodiče nebo jiná 
osoba spolupracující se školou.   

Paní předsedkyně poděkovala všem za výběr příspěvků, který byl v tomto školním 
roce velmi dobrý.  

Stav účtu k 13. 4. 2023: 422.846,48 Kč  
vybrali jsme 155.050,- Kč (předpoklad 130.000,- Kč, vloni 131.301,- Kč) 
kolik jsme dosud utratili z účtu 35.954,99 + z hotovosti  
   



 

 

 
Výběr příspěvků:  

Třída Výše příspěvků  
Počet 
příspěvků 

1.C        9 700,00 Kč 23 

1.J        9 200,00 Kč 28 

1.M        9 500,00 Kč 29 

2.C        7 600,00 Kč 24 

2.J      10 300,00 Kč 30 

2.M        8 300,00 Kč 26 

3.C        9 400,00 Kč 27 

3.J        6 400,00 Kč 18 

3.M        9 700,00 Kč 25 

4.C        3 100,00 Kč 10 

4.J        5 700,00 Kč 18 

4.M        8 800,00 Kč 26 

5.J        6 300,00 Kč 19 

5.M        9 300,00 Kč 24 

6.J        5 700,00 Kč 19 

6.M        6 400,00 Kč 18 

7.J        1 800,00 Kč 6 

7.M        8 900,00 Kč 21 

8.J        3 400,00 Kč 9 

8.M      12 150,00 Kč 29 

neidentifikováno        3 400,00 Kč 10 

Celkový součet     155 050,00 Kč 439 
 

   

3.  Zpráva o maturitním plesu 

Výbor KR informoval shromáždění o jednáních s vedením školy ohledně organizace 
maturitního plesu. Je domluvena schůzka s vedením školy, KR by rád projednal 
změnu koordinátora plesu, větší zapojení třídních učitelů, přesnější časový 
harmonogram organizace plesu a transparentní účet u prodeje lístků. Letošní ples  

proběhl v pořádku, faktura za nájem Lucerny byla již uhrazena. 

4. Přehled plánovaných akcí do konce školního roku:  
a. Předávání maturitních vysvědčení. 31. 5. 2023 
b. Školní akademie: 7. 6. 2023  
c. Předávání odměn úspěšným studentům: 26.6.2023 

5. Volba nových členů výboru a kontrolní komise 

Paní předsedkyně poděkovala za práci v Klubu rodičů paní Fickové z 8.M, paní Kačírkové 
z 8.J a panu Chadimovi z 4.C. Dále paní Tesařové z 2. M za práci ve Výboru Klubu rodičů, 
kterou ukončila u osobních důvodů. Paní předsedkyně vyzvala delegáty, aby se zapojili do 
práce výboru. 
 
 



 

 

Proběhla volba výboru a kontrolní komise – délka mandátu je 2 roky.  
Volba Výboru:  
Předseda: paní Hana Engstová 
Místopředseda: paní Petra Ilnerová 
Hospodář: pan Kamil Matoušek 
Člen výboru: paní Magdalena Matějková Běhanová   
Hlasování: delegáti Pro: 13  Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Volba kontrolní komise:  
Předseda: pan David Jurčík 
Člen komise: paní Mária Jellúšová 
Člen komise: pan Michal Hlaváček 
Hlasování: delegáti Pro:13  Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Zapsal(a): Hana Engstová 

Za správnost zápisu odpovídá: 

Magdalena Matějková Běhanová, předsedkyně Klubu rodičů a přátel Gymnázia Ch.D. 


